



Mr Emil Paulis

Director
Financial Services Policy and Financial Markets
European Commission

Emil Paulis was appointed as Director responsible for Financial Services Policy & Financial Markets in the Commission's Directorate-General for the Internal Market and Services (DG MARKT) in June 2008. Prior to that he worked from 1982 to May 2008 in DG Competition. There, he was Director responsible for Competition Policy and Strategy from 2003 and from February 2006 to August 2007 was Deputy Director General ad interim. Since joining the European Commission in 1982 he has held various positions: Head of Unit in charge of legislation and relations with Member States, Deputy Head and Head of Unit for general competition policy, case handler and interim Head of Unit in the Merger Task Force and case handler for antitrust cases. Between 1985 and 1987 he worked as a research assistant at the European Court of Justice in Luxembourg. From 1978 to 1982 he was an Attorney in the UK law firm of Clifford-Chance in Brussels, before which he was a Barrister at the Bar in Liège. He was awarded a scholarship by the British Council's "European Young Lawyers Scholarship Scheme" to study common law at the University of Edinburgh, and studied Belgian and international tax law at the Ecole Supérieure des Sciences Fiscales in Brussels following Law studies at the University of Louvain and Commercial Law at the University of Liège. Between 1990 and 1996 he was Visiting Professor at the University of Louvain-la-Neuve lecturing on European competition law. In 2002 he became a Fellow of the Multination Programme of the Eisenhower Fellowship in the US with the Chairman's Fellowship award of Dr. Henry A. Kissinger. He has published several works in the field of tax and competition law. Emil Paulis was born in Belgium in 1952. He speaks fluent German, French and English and understands Dutch and Spanish.



保利斯

歐洲委員會金融服務政策及金融市場事務司長

埃米爾·保利斯於2008年6月獲委任為歐洲委員會內部市場及服務總司金融服務政策及金融市場事務司長。1982年至2008年5月，他於歐委會競爭總司工作，從2003年開始出任競爭政策及策略司長，並於2006年2月至2007年8月擔任署理副總司長。

保利斯自1982年加入歐委會後，歷任多個職位，包括負責立法及成員國關係的部門主管、負責一般競爭政策的部門副主管及主管、併購專責小組辦案員及署理主管，以及反壟斷個案辦案員。

1985至1987年，保利斯於盧森堡的歐洲法院擔任研究助理，1978至1982年在布魯塞爾的英國律師事務所 Clifford-Chance 擔任律師，之前曾在列日市任大律師。

保利斯在魯汶大學及列日大學分別修讀法律學及商業法，其後獲英國文化協會主辦的「歐洲年青律師獎學金計劃」授予獎學金到愛丁堡大學深造普通法，亦曾於布魯塞爾的 Ecole Supérieure des Sciences Fiscales 學院修讀比利時及國際稅務法。他於1990至1996年擔任魯汶大學訪問教授，講授歐洲競爭法。2002年，保利斯成為美國 Eisenhower Fellowship 國際會士，並獲主席基辛格博士頒授會士資格。

保利斯於1952年在比利時出生，能操流利德語、法語及英語，亦懂荷蘭語及西班牙語，曾出版多項有關稅務及競爭法著作。